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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 01.10.2018 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/1388 

DELTAGERE: 

 
Nadia Qureshi, Nellie Goldbæk Louv, Poul  Erik 
Persson, Kenza Brahimi, Tina Eggert, Henriette 
Andersen, Eva Eilegaard, Lars Hein, 
Kia Vilhelmsen og Susanne Frøkjær 
 

 
 
 
 
 

AFBUD: 

 
Mathilde Schwartz, Rune Vang-Rydall, Lukas 
Bjerre Ziegler, Henrik Sønder 
 
Morten Bjarnvig er udgået af skolebestyrelsen 
 

 

MØDENR.: 7 – 2018   

 

1. Godkendelse af referat nr. 6- 2018 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Behandling af ændringsforslag til principper, side 9 og 10, bilag vedhæftet 

Ændringsforslaget blev godkendt. 

 

3. Høringssvar til sammenhængende Børne- og Ungepolitik 2019-2022, bilag udsendt 27.08.2018 

Den sammenhængende Børne- og Ungepolitik 2019-2022 blev taget til efterretning, med den 

tilføjelse, at det er en positiv hensigtserklæring og det bliver godt at se i praksis. 

Vi savner et perspektiv på børns psykiske udvikling. 

 

4. Høringssvar til Skolebestyrelsesvedtægt 2018 

Anbefaling at der på s. 29 stk. b, under specialpædagogisk bistand står information om 

visitationspraksis. 

Skolebestyrelsesvedtægten er taget til efterretning. 

 

5. Kontaktforældre 

Skottegårdsskolen er tjent med et link mellem forældrene og skolebestyrelsen, og kontaktforældre / 

Trivselsforældre er meget velegnet til den rolle. 

Vigtigt at få klare kommunikationsveje mellem forældre – trivselsforældre – skolebestyrelsen. 

Forslag om, at nogle repræsentanter fra skolebestyrelsen deltager i et udviklingsudvalgsmøde for at 

skabe en sammenhæng mellem skole og skolebestyrelse. 

Der vil komme skolebestyrelsesrepræsentanter til udviklingsudvalgsmøde i januar. 

Nadia vil gerne samle bestyrelsesforældrene inden mødet i udviklingsudvalget, så forældrene kan 

komme med kvalificerede forslag. 
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6. Nyt fra: 

- Formanden 

Orientering om behandling af en sag på de sociale medier. Forslag om at emnet bliver drøftet på et 

trivselsforældremøde. 

På næste skolebestyrelsesmøde vil vi arbejde med hvordan skolebestyrelsen kan/skal forholde sig i 

forhold til brug af de sociale medier. 

Skolebestyrelsesforældrene har været rundt på de forskellige forældremøder, og en af oplevelserne 

var, at der ikke er nogen der stiller spørgsmål eller kommer med kommentarer. 

 

- Medarbejderne 

4. årgang har haft omlagt uge, der bliver fulgt op på tiltaget. 

Der har været Tour de Chambre i dag, det var en livlig affære med en rigtig god stemning. 

Der er tværsuge i uge 41, emnet er ”sundhedsuge”. 

I SFOen er der ansat en pædagog fra 1. november, der var stor enighed i ansættelsesudvalget. 

Der er ligeledes ansat 2 pædagogiske medhjælpere, og det kan mærkes positivt. 

Tiltaget overfor de små M-børn i frikvartererne virker efter hensigten, der er meget mere ro i 

undervisningen bagefter. 

Der har været samfundsuge i SFOen, og det var lærerigt både for børn og voksne. Ugen skal 

evalueres på næste personalemøde i SFOen. 

Der er ikke blevet valgt en ny TR på SFOen, der var ingen kandidater. BUPL vil komme til et fagligt 

klubmøde og orientere omkring hvad TR posten indebærer. 

 

- Eleverne 

Der har været elevrådsmøde, og fokus var på lærerændringerne i 9. klasse. Der var dog en 

forhåbningsfuld stemning om at det nok skal gå. 

Elevrådet skal skrive en artikel om Tour de Chambre, og lægge den ud på Intra. 

 

- Ledelsen 

Der er kommet en opsigelse fra indskolingen, så stillingen bliver slået op i denne uge. 

Der er ansat en sekretær pr. 1.11.2018. 

Vi har udvidet vores samarbejde med SSP så vi allerede i indskolingen arbejder med forskellige 

forløb. 

Der er i fredags lagt et info.skriv ud til alle forældre og elever. 

 

 

 

7. Eventuelt 

Der var stor bekymring på 9. årgangsforældremøde i forhold til lærerskift, Kia orienterede om hvad 

der er iværksat fra skolens side, og kunne berolige med, at det er kvalificerede kræfter der er sat ind.  

Der har været en henvendelse ang., hvor og hvordan børnene i SFO’en møder ind. Der er lidt 

usikkerhed omkring om der er åbent for Saltværksvej eller ej. Kia sikrer at der bliver skrevet ud med 

information omkring dette.  

 

 


